

二零二二年度小一入學
公布自行分配學位結果及辦理學生註冊手續

Primary One Admission 2022

Release of Results of Allocation of Discretionary Places and Registration of Pupils

二零二二年度小一入學「自行分配學位」取錄名單

Primary One Admission 2022 - Discretionary Places

List of Successful Applicants

POA_NO	POA_NO	POA_NO
92497560	94773564	94881855
94044376	94774820	94883416
94157600	94775010	94919879
94208638	94775346	94925542
94265437	94775443	94943141
94276544	94781125	94963673
94277818	94781206	94964114
94277834	94782326	94965706
94277907	94782687	94967431
94357056	94783551	94967687
94412006	94790230	94968594
94413240	94790752	94975892
94413274	94790760	94992142
94420866	94791589	94997748
94461627	94793417	95029346
94601607	94798117	95033483
94722455	94799334	95037705
94724431	94799679	95054367
94732760	94839182	95100636
94753237	94870853	95170073
94771472	94872252	95245146
94771588	94872473	95249303
94771863	94872724	95311610
94771944	94875618	95346538
94773530	94875936	95348271

二零二二年度獲派小一「自行分配學位」學生註冊手續

註冊日期：二零二一年十一月二十四日至二十五日

時間：上午九時至中午十二時

下午二時至四時

請帶備：

1. 小一入學申請表 - 家長副本。
2. 學生的香港出生證明書或許可在港居留證明文件**正本及副本**。
3. 英文地址回郵信封一個 [請在信封面貼上一枚\$4.00 郵票，並在信封底寫上學生姓名及小一入學申請編號。]

*倘若家長未能在指定限期內辦理註冊手續，則會被當作放棄自行分配學位論。

落選者注意事項

如果你的子女未能在現階段獲得一個自行分配學位，教育局將會在二零二二年一月中旬以書面通知你前往指定的統一派位中心，辦理統一派位選擇學校手續。每名兒童將由教育局盡量依據家長選擇的意願統一派位。

Registration for Admission to Primary One 2022

Date : 24th – 25th November, 2021

Time : 9:00 a.m. – 12:00 noon

2:00 p.m. – 4:00 p.m.

Please bring along :

1. Application Form for Admission to Primary One - Parent's Copy
2. The child's Hong Kong Birth Certificate or documents permitting the child to remain in Hong Kong (**both the original and the photocopy of the said document**).
3. **ONE** addressed stamped (\$4.00) envelope (Please write down the name of the applicant and POA Application No. on the back of the envelope.)

*Please note that failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the discretionary place offered to them.

Message to parents of applicants who are not offered a discretionary place

If your child has not been offered a Primary 1 discretionary place at the present stage, you will be informed by the Education Bureau in **mid-January 2022** in writing to go to a designated Central Allocation Centre to make your choices of schools for Central Allocation. Each child will be allocated a Primary 1 place according to parental choice as far as possible.